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VÁLASZTÁS

Tájékoztató a választásokról
Az Európai Parlament tagjainak, valamint a helyi ön-
kormányzati képviselők és polgármesterek, továbbá 
a nemzetiségi önkormányzati képviselők választására 
2024. június 9-én közös eljárásban kerül sor.

Az Európai Parlament tagjainak választása listás szava-
zással történik. Magyarország 21 képviselőt választ az 
Európai Parlamentbe. 

A helyi önkormányzati választáson a választópolgárok 
1 polgármesterre, hat egyéni listás települési képvise-
lőre és egy megyei listára szavazhatnak.
Településünkön sor kerül továbbá roma nemzetiségi 
önkormányzati választásra is. A nemzetiségi önkor-
mányzati képviselők választásán csak magyarországi 
lakcímmel rendelkező, roma nemzetiségi névjegyzék-
ben szereplő magyar választópolgár szavazhat és le-
het jelölt.

Névjegyzék
A szavazás helyéről és idejéről a Nemzeti Választási 
Iroda értesítette a választópolgárokat. Azok, akik a 
szavazóköri névjegyzékben szerepelnek, de nem kap-
tak értesítőt, vagy azt elveszítették, a HVI-től kérhet-
nek új értesítőt.
Átjelentkezés
Ha valaki a szavazás napján nem tartózkodik a lakóhe-
lyén, átjelentkezéssel szavazhat az Európai Parlament 
tagjainak választásán. A Nemzeti Választási Iroda törli 
az átjelentkezőt a lakcíme szerinti szavazókörből és 
felveszi annak a településnek az átjelentkező választó-
polgárok számára kijelölt szavazókörének névjegyzé-
kébe, ahol szavazni kíván.
Az önkormányzati választáson az a választópolgár, 
aki a lakóhelye mellett 2024. február 11-ig tartózkodá-
si helyet létesített, az az elbíráláskor is érvényes, és 
érvényessége június 9-ig tart, a tartózkodási helyén 
átjelentkezéssel szavazhat. Az átjelentkezési kérelme 
május 31-én 16.00 óráig lehet benyújtani.
Mozgóurna
Aki egészségi állapota vagy fogyatékossága, illetve 
fogva tartása miatt nem tud elmenni a szavazóhelyi-
ségbe, mozgóurnát kérhet. A mozgóurna iránti kérel-
met
a Nemzeti Választási Irodához a
– elektronikus azonosítással elektronikus úton június 
7-én 10.00 óráig,
– elektronikus azonosítás nélkül elektronikus úton jú-
nius 5-én 16.00 óráig, 
Helyi Választási Irodához a 
– elektronikus azonosítással elektronikus úton június 
7-én 10.00 órát követően június 9-én 12.00 óráig,

– levélben június 5-ig, 
– személyesen vagy kézbesítési meghatalmazott útján 
június 7-én 10.00 óráig
az illetékes szavazatszámláló bizottságnál a szavazás 
napján 12.00 óráig lehet benyújtani. 
Szavazás
A szavazás június 9-én 6.00 órától 19.00 óráig tart. A 
szavazóhelyiségek továbbra is a Valkói Móra Ferenc 
Általános Iskolában vannak, sorszámuk a választási ér-
tesítőn szerepel.

A Helyi Választási Bizottság egy polgármester jelöltet, 
nyolc egyéni listás jelöltet és tíz roma nemzetiségi je-
löltet vett nyilvántartásba, majd az előírásoknak meg-
felelően május 6-án a jelöltek sorrendjének sorsolását 
elvégezte. Azok a jelöltek lesznek a képviselők, akik a 
megválasztható képviselők száma szerint a legtöbb 
érvényes szavazatot kapták. Érvényesen szavazni a je-
lölt, illetve a lista melletti körbe tollal írt két, egymást 
metsző vonallal lehet. A szavazólapok sokféleségére 
tekintettel, azokra színes keret kerül: a polgármesteri 
szavazólap sárga, az EP szavazólap kék keretű, a kép-
viselői szavazólapnak nincs kerete, a nemzetiségi sza-
vazólapok pedig zöld színűek lesznek.

Polgármester jelölt:

Sziráki Szilárd

Egyéni listás önkormányzati képviselő-jelöltek a HVB 
által kisorsolt sorrendben:

1. Szabó Mihály
2. Szira József
3. Bogács Attila József
4. Pál Tibor
5. Juhász József Mihályné
6. Balta Tibor
7. Tusor László
8. Pocsainé Laczkó Renáta
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TÁJÉKOZTATÁS

Roma nemzetiségi önkormányzati képviselőjelöltek a 
HVB által kisorsolt sorrendben: 

1. Benéné Vidák Gizella
2. Berki József
3. Kolompár Sándor (1977)
4. Kolompár Sándor (2000)
5. Berki Józsefné
6. Berki Zsolt
7. Vidák Gyöngyi
8. Lakatos Tibor
9. Lakatos László
10. Vidák József Mihályné

Kérem a nemzetiségi névjegyzéken szereplő választó-
polgárokat, kiemelt figyelmet fordítsanak arra, hogy a 
nemzetiségi zöld szavazólapokat a kapott zöld borí-
tékba helyezzék, és azt zárják le.

A választással kapcsolatos információk megtalálhatók 
a Nemzeti Választási Iroda honlapján a www.valasztas.
hu címen, továbbá tájékoztatást kérhetnek a Helyi Vá-
lasztási Irodától: 2114. Valkó, Rákóczi u. 3. tel.: 28/483-
443
A HVI Vezetője: Szélesné dr. Szénási Anna jegyző, he-
lyettese: Pintérné Tóth Zsuzsanna

 Szélesné dr. Szénási Anna
 jegyző
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Hívja az „Igazságügyi Rendőrséget” – új módszerekkel 
próbálkoznak a csalók, az Interpol és a rendőrség nevében 
küldenek leveleket. 

Valótlan tartalmú levelek terjednek az interneten, amelynek aláírójaként rendőri 
vezetőt jelölnek meg. Legyen körültekintő az érkező e-mailekkel és ne adjon 
esélyt a csalóknak! Ha a rendőrség vagy az Interpol nevében kap gyanús levelet, 
hagyja figyelmen kívül!  

Az alábbi árulkodó jelek utalhatnak arra, hogy az emailt csalók küldték: 

 Nemzeti Rendőrség Főigazgatóság nem létezik, Országos Rendőr-
főkapitányság a helyes megnevezés; 

 Igazságügyi Rendőrség szintén nem létezik; 
 Interpol Központi Iroda (ICB) nem létezik; 
 A nyelvtanilag helytelen megfogalmazás ugyancsak csalókra utalhat;      
 Amennyiben Magyarország Rendőrsége e-mailben kommunikál, azt nem 

külföldi email címről teszi,   
  Az Országos Rendőr-főkapitányság se az Interpol, se az Europol nevében 

nem kommunikál, azt csak saját nevében, saját email címéről teszi, 
 A törvényi hivatkozások pontatlan megjelölése (pl: a Büntetőeljárási 

törvénykönyv 390-1. cikke nem létezik. Helyesen 2017. évi XC. törvény a 
büntetőeljárásról. A 390. szakasz nem arról szól, amire a levél utal, és 
nincs külön cikke sem).  

 

 

 

 

 

 

 

 

Valkó községben 
2024. június 15-én 

(szombat) 
összevezetéses 

eboltást szervezünk.

A veszettség elleni védekezést 
szabályozó 164/2008 FVM ren-
delet értelmében a 3 hónapos-
nál idősebb ebeket veszettség 
ellen be kell oltani.  
Az oltás helyszíne: 2114 Valkó, 
Rákóczi u. 6.
Az oltás időtartama: 900 – 1100-
ig
Oltást végző állatorvos: dr. 
Hudák Péter
Az oltási díj: 6000 Ft/eb, ami 
tartalmazza a féreghajtó árát 
is.
Az oltás feltétele a betöltött 
3 hónapos életkor és az eb 
mikrochippel való egyedi 
megjelölése.
Az oltásra hozzák magukkal az 
eb oltási könyvét. 
Az oltásra egészséges, kellően 
„szocializált” ebeket vezesse-
nek fel pórázon, szükség ese-
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Önkormányzati képviselőjelöltjeink
Két ciklust már becsület-
tel ledolgoztam a képvi-
selő-testület tagjaként. 
Nem szeretném felsorol-
ni a közös munka ered-
ményeit, úgyis látja min-
denki, hogy mit értünk 
el. Amit terveztünk, azt 
nagyjából meg is valósí-
tottuk. Aki végigmegy a 
falun, láthatja a fejlődést. 
Ott van a gyönyörű ját-
szótér, és nemsokára át-
adják a művelődési házat, 
ami szerintem igen jól néz 
ki kívülről és belülről is. Az 
óvoda is igen látványos 
fejlesztésen ment keresz-
tül. Az útjaink rendben 
vannak. Úgy látom: iga-
zából már csak egy ked-
ves kis bölcsőde hiányzik. 
Erre nagy hangsúlyt kell 
fektetni. Ha ez megvaló-
sul, már tényleg elégedet-
tek lehetünk. Igaz, akkor 
sem lehet hátradőlni, egy 

Balta Tibor

községben mindig akad 
teendő.
Beteg lettem, ezért gon-
dolkodtam azon, hogy 
elinduljak-e a választá-
son. Azt is mérlegeltem, 
hozzá tudok-e még ten-
ni közös dolgainkhoz. A 
polgármester is megerő-
sített abban, hogy szük-
ség van a munkámra, és 
az egészségi állapotom is 
javul, így hát, ha felhatal-
mazást kapok, belevágok 
a harmadik ciklusba.  

Bogács Attila

Pál Tibor
Úgy gondolom, ha már 
rendben lement ez a har-
minckét év, amely alatt 
képviselőként szolgáltam 
Valkót, belefér még egy 
ciklus, úgyhogy elindulok 
a választáson. Nagy ered-
ménynek tartom, hogy a 
művelődési ház gyakor-
latilag kész van, konkrét 
elképzeléseink vannak a 
működését illetően. Nyil-
ván legfőképp kulturális 
jellegű funkciókat kap 
az épület, amelyben egy 
könyvtár is elfér, de lesz 
rendezvényterem is. Na-
gyon fontosnak tartom 
a pályázatokat, ezután is 
ez lehet az legfontosabb 
útja a fejlődésnek. A pénz-
ügyi bizottság jelenlegi 
elnökeként tudom, hogy 
meghatározó egy telepü-
lés életében, hogy milyen 
sikeresek a pályázatai. 
Az utak felújításával nem 
állunk rosszul, de bizto-
san jobban haladnánk, 
ha nem vették volna el 

az önkormányzatoktól 
a súlyadót. Isten malmai 
lassan őrölnek, ám előbb-
utóbb minden utca, járda 
sorra kerül. Valkó nagyon 
jó fekvésű, népszerű hely, 
szép kis település. Sokan 
költöznek ide, és sajnos 
az idősek közül sokan el-
haláloznak. Cserélődik a 
lakosság, így van ez rend-
jén. A képviselő-testület-
be való jutásomat ez a 
tény nyilván befolyásolja, 
hiszen eddig a régiek sza-
vaztak rám. De így is biza-
kodó vagyok. Meglátjuk. 

SZIRA JÓZSEF
Lehúztam már három 
ciklust, ha jól számolom, 
megtettem, amit lehe-
tett. Ha azt nézzük, hogy 
kis településről van szó, 
igen szépen haladunk. 
Az év elején mentem 
nyugdíjba, úgyhogy bő-
ven lesz időm a faluért 
dolgozni. Simán megfér 
egymás mellett a képvi-
selőség és a sportelnöki 
teendő. Sőt, jól kiegészíti 
egymást. A tópart rende-
zett, sokan látogatják a 
természetet, az oda ve-
zető út is rendben van. 
Egy kis gyalogos hidat, 
átjárót kellene majd épí-
tenünk, hogy aki busszal 
jön, az is zökkenők nélkül 

gyalogolhasson, s ne az 
úttesten haladjon. Azon 
leszek, hogy ez megvaló-
suljon. Hamarosan átad-
juk a művelődési házat, 
csinálgatjuk a járdákat. 
Csapatmunkában tényke-
dünk, mindenki a falu ér-
dekében tevékenykedik. 
Az szerintem meg egész-

Nagyon régen kezdtem 
a közéletet, 2006 óta fo-
lyamatosan képviselő va-
gyok. Tettük a dolgunkat, 
Valkó is szépen fejlődött, 
a pályázatok is segítettek. 
Egy álmom nem valósult 
meg eddig. Mivel a foci-
pálya mellett lakom, az 
edzések és főleg a mecs-
csek napján rengeteg 
autó parkol a környéken, 
mindenki odaáll, ahol 
helyet talál. Régtől azt 
képviselem, hogy ezen 
változtatni kellene. Ne-
hezen tudunk közleked-
ni, ezen mindenképpen 
változtatni kellene. Én ezt 
már régtől képviselem, 
és szerintem a változta-
tásra vevők a többiek is. 
A polgármester is ismeri 
a körülményeket. A meg-

oldás is kézenfekvő, az 
öltözők mögötti kispálya 
alkalmas lenne egy par-
koló kialakítására. Igaz 
ugyan, hogy a járda miatt 
jelenleg fennakadnának 
az autók. De úgy hiszem, 
az akadálymentesítés 
nem lehet gond. Ügyes 
polgármesterünk van, 
pályázat útján vagy más 
módon megvalósulhat ez 
a kis beruházás. 

VÁLASZTÁS
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séges, ha néha kisebb, 
építő jellegű viták alakul-
nak ki közöttünk. Hogy 
melyik járda fontosabb, 
abban nem mindig értünk 
egyet, de a cél ugyanaz: 

hogy Valkó fejlődjön. És 
fejlődik is. Kulcskérdés 
a pályázatok elnyerése, 
polgármesterünk ebben 
is profi, maximálisan mel-
lette állunk. 

Tusor László
Nem számolom az éve-
ket, de legalább három 
szor voltam már képvise-
lő az önkormányzatban. 
Szerintem összességé-
ben eredményes volt a 
munka. Valkóért tenni 
mindig örömteli feladat, 
bármilyen területen is te-
vékenykedik az ember. 
Nekem mezőgazdasági 
vállalkozásom van, igyek-
szem munkalehetőséget 
adni a falubelieknek, ám 
ez nem egyszerű, mert 
a nagyarányú gépesítés 
miatt kevés létszámmal 
dolgozunk. Az alkalma-
zottak többsége termé-
szetesen valkói. Most 
biztatóak a kilátások az 
esők miatt, de az időjárás 
szeszélyessége által ez 
egy pillanat alatt megvál-
tozhat. Jósolni lehet, csak 
nem biztos, hogy bejön. 

Visszatérve a községre: 
elsőszámú prioritás a 
járdaépítés kell, hogy le-
gyen, talán ez az egyetlen 
pont, amiben nem állunk 
a legfényesebben. Az 
utak állapotára viszont 
nem nagyon panaszkod-
hatunk. Kevés olyan hely 
van az országban, ahol 
ilyen zökkenőmentesen 
végigmehetünk a falun. 
Valkó élhető hely.

Juhász József Mihályné
Jó néhányszor elindultam 
már az önkormányzati 
választáson, hol bejutot-
tam, hol nem. Az utóbbi 
időben alpolgármester-
ként dolgozom Valkóért. 
Ötödik éve, hogy nyugdí-
jas vagyok, az aktivitásom 
egyáltalán nem csökkent, 
inkább nőtt az elmúlt évek 
alatt. A túrázás is nagyon 
fontos számomra, imá-
dok biciklizni. Legutóbb 
a Csörszárok várt ránk, 
újra végiggyalogoltuk a 
csodás helyszíneket. A 
falu szépen fejlődik, eh-
hez pedig nélkülözhetet-
lenek a sikeres pályáza-
tok. A gazdálkodásunk 
igen átgondolt, nincse-

nek adósságaink, ami egy 
önkormányzatnál nagyon 
lényeges. És a nehéz szo-
ciális helyzetben lévő em-
bereket is tudjuk segíteni. 
Minden évben tűzifához 
juthattak a rászorulók, 
amely az önkormányzati 

részből, és az állami hoz-
zájárulásból áll össze. Na-
gyobb beruházásokból 
sincs hiány: itt volt a tó-
parti út elkészítése példá-
ul, vagy a művelődési ház. 
Nekem személyes nagy 
álmom a falumúzeum 

létrejötte. A Kossuth ut-
cában rendelkezésre áll 
az ingatlan, rendbe kell 
tenni, át kell alakítani az 
épületet. Annyi tárgyat 
összegyűjtöttem már ott-
hon, hogy alig férünk. A 
múzeumban a helyük.

Szabó Mihály
Az előző választáson 
is elindultam, de akkor 
nem sikerült bejutnom 
a képviselő-testületbe. 
Igaz, nem sokon múlott. 
Talán az lehetett az oka, 
hogy nem ismertek elég-
gé. Szerintem ez az évek 
alatt megváltozott, úgy-
hogy újra próbálkozom. 
A közmunkások csoport-
vezetője vagyok, közelről 
ismerem az embereket, 
a falu minden szegleté-
ben megfordulunk. Akad 
bőven munka; járdákat 
építünk, kaszálunk, sze-
metet szedünk. Erőnk-
höz mérten a művelődési 
ház felújítási munkáiból 
is kivettük a részünket, 
gipszkartonoztunk, pad-
lásteret szigeteltünk. Tíz 
emberem van, mindany-
nyian becsülettel elvég-

zik a feladatokat. Termé-
szetesen a falu rendben 
tartása az elsődleges 
számunkra. Azt akarjuk, 
hogy minél szebb legyen 
Valkó. Tiszta és virágos 
faluban élünk, de mindig 
van feljebb. Jó lenne, ha 
az utódaink úgy emlé-
keznének ránk, hogy mi 
voltunk azok, akik szebbé 
tették a községet.

Pocsainé Laczkó Renáta
46 éves, két felnőtt korú 
fiúgyermek büszke édes-
anyja. Férjemmel 21 éve 
vagyunk házasok, azóta 
lakom Valkón, és kísérem 
érdeklődéssel települé-
sünk fejlődését.  
2021-ben az országban 
tizenkilencedikként ala-
kult meg a Valkói Mály-
vavirág Pont, (amely a 
nőgyógyászati daganatos 
megbetegedéssel érintet-
tek megsegítésére és a 
betegségek megelőzésére 
jött létre), melynek ve-
zetőjeként rendszeresen 
szervezek helyben térí-
tésmentes szűrővizsgála-
tokat.
2023-ban felkértek a helyi 

Fidesz szervezet elnöké-
nek, amelyet köszönettel 
elvállaltam, bízva abban, 
hogy többet tudok tenni 
Valkóért. Évekig vezet-

(folytatás a 10. oldalon)

VÁLASZTÁS
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tem és irányítottam a he-
lyi posta működését. Je-
lenleg építőipari cégünk 
adminisztrációs felada-
tait látom el, és emellett 
ingatlanközvetítőként te-
vékenykedem.

Megválasztásom esetén 
az alábbiak megvalósítá-
sát szorgalmaznám első-
sorban:
– Több kulturális, közös-
ségépítő, jótékonysági 
program szervezése
– Egy tisztább, rendezet-
tebb, élhetőbb település-
kép kialakítása
– Termelői piac kiépítése, 
ahol a saját kertben meg-
termelt zöldségeket, gyü-

mölcsöket, stb. is lehet 
értékesíteni.
– A bölcsőde projekt sür-
getése, mielőbbi megva-
lósítása
– A gyönyörű természeti 
adottságokkal megáldott 
kis falunk turizmusának 
fejlesztése
– A szeméthalmok meg-
szüntetése
Összességében egy olyan 
Valkót szeretnék, ahol a 
fejlődésnek mindenki ré-
szese lehet, ahol minden-
ki jól érezheti magát, és 
amit mindenki szívesen 
nevezhet otthonának.
Amennyiben szeretnének 
támogatni, kérem, képvi-
selőjelöltként szavazza-
nak rám június 9-én!

(A 9. oldal folytatása) Roma nemzetiségi 
képviselőjelöltek
Kolompár Sándor
Az előző ciklusban kép-
viselőként szolgáltam a 
falu lakosságát és a roma 
kisebbséget. Megtisz-
teltetés volt számomra, 
hogy néhány évig elnök-
ként kapcsolódtam be a 
közös munkába. Mond-
hatom, kellemesen teltek 
a napok, bár – mint min-
denhol –, akadtak kisebb 
bonyodalmak, de mindig 
megoldottuk a dolgokat. 
Sikerült támogatnunk az 
óvodásokat, és az iskolá-
nak is vettünk kültéri és 
beltéri játékokat, sport-
felszereléseket. Vagy 
például az informatikai 
ismeretek bővítéséhez 
beszereztünk fejlesztőro-
botokat, processzorokat. 
Az óvoda két termét szé-
pen felújították, mi pedig 
az eszközöket szponzo-
ráltuk. Ezeket nem csak 
a roma gyerekek használ-
ják, nincs kivétel, örülünk, 
ha segíthetünk. 
Sajnos a kirándulások 
elmaradtak, ezt az idén 
szeretnénk pótolni, fel-
téve, ha nyerünk az ön-
kormányzati választáson. 
Viszont a már hagyomá-
nyosnak mondható kará-

csonyi ajándékozás ismét 
megvalósult. Előre vet-
tük a három vagy több 
gyermekes családokat, 
majd a kétgyerekesek 
következtek. Arra is ki-
emelten ügyeltünk, hogy 
a gyermekeit egyedül ne-
velő szülők elsőbbséget 
élvezzenek. A családok 
egységes élelmiszercso-
magot kaptak. Kiváló 
csapatban dolgozom, kö-
zös a cél, mindenki úgy 
gondolkodik, ahogy én. 
Nagyon jó az összhang. 
Továbbra is szeretném a 
romák érdekeit képvisel-
ni, Szeretném folytatni a 
megkezdett munkát, sok 
még a teendő, ehhez ké-
rem a választópolgárok 
felhatalmazását az önkor-
mányzati választáson. 

Vidák József 
Mihályné

Ifj Kolompár 
Sándor
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Vidák Gyöngyi

Először voltam képvise-
lő, megszerettem ezt a 
munkát, erősek az érzel-
mi szálak. Könnyű beleél-
nem magam a családok 
helyzetébe, hiszen két 
lányom és két unokám 
van.  Foglalkozásom mi-
att az emberek között 
mozgok, egészségügyi ki-
segítő vagyok, ott is, itt is 
jól jön az empátia. Szívből 
örülök annak, hogy a gye-
rekek, a családok támo-
gatását nagyjából sikerül 
megoldani. Odafigyelünk 
arra, hogy a tanuláshoz 
szükséges eszközök meg-
legyenek az iskolában, 
az óvodában, segítünk, 
ahol tudunk. Súrlódások 
persze akadnak, hiszen 
mégsem kaphat minden-

Mindig is érdekelt a köz-
élet, bár nincs tapaszta-
latom az önkormányzati 
munkában, nem voltam 
még képviselő. Régtől 
érlelődik bennem a gon-
dolat, hogy megméret-
tetem magam. Bizakodó 
vagyok. Nem véletlen, 
hogy érdekel ez a feladat, 
hiszen a nővérem és az 
unokatestvérem is tagja 
a jelenlegi testületnek. 
Tudom, hogy elég sokat 
segítettek az iskolának 
és az óvodának. Én is sze-
retném ebből kivenni a 
részemet. A nagybátyám, 
Várnai Gyula (három éve 
halt meg) hosszú ideig 
volt a roma nemzetiségi 
önkormányzat elnöke; 
az ő példája is itt lebeg a 
szemem előtt. Kirándu-
lásokat hozott tető alá, 
megszervezte a vetőmag 
ültetést, és számtalan 
akciót szervezett. Sze-
retném folytatni az általa 
megkezdett utat. Három 

gyermekem van, de ez 
nem lehet akadály, ugyan-
annyi idő jut a nevelésre, 
mint eddig. Már, ha be-
jutok a testületbe. A na-
gyobb lány már húszéves, 
kirepült a családi fészek-
ből, az egyik fiú iskolás, a 
másik óvodás. Nagyon jó 
lenne, ha tudnánk segíte-
ni a valkói gyerekeknek 
a továbbtanulásban. És 
nagyon oda kell figyelni a 
sérült gyerekek támoga-
tására is.  

Benéné Vidák Gizella

ki például karácsonyi cso-
magot, de aztán belátják 
az emberek, hogy senki-
vel nem kivételezhetünk. 
A legjobb tudásunk sze-
rint, a legtöbb informá-
ció birtokában döntünk a 
kedvezményezettekről. 
Azt látom, hogy a súlyos 
anyagi helyzetben lévő 
családok száma csökken, 

köszönhetően annak, 
hogy sok roma dolgozik. 
Hogy miért vállalok ilyen 
közszereplést? Szeretek 
másokon segíteni. 
Kis csapatunk nagyon jól 
együttműködik, egy han-
gos szó el nem hangzik a 

testületi üléseken. Egyér-
telmű, hogy jót akarunk 
a romáknak, nincs vita a 
képviselők között. Sze-
retném tovább folytatni 
a munkát a testületben, 
számos kihívás vár még 
ránk, sok még a teendő.

Ha szó szerint vesszük, 
nem voltam még hiva-
talos képviselő Valkón, 
mégsem lehet azt mon-
dani, hogy nincs semmi-
lyen közéleti rutinom. Az 
országos roma vezetés 
munkáját a háttérből segí-
tettem, és elég tapaszta-
latot szereztem, nagy az 
ismeretségem. Megmon-
dom őszintén, ők biztat-
tak, hogy induljak el Val-
kón. Én a pályázatokban 
hiszek, ebben nagy esélyt 
látok. Pályázatírókból 
sincs hiány a környeze-
temben. Mint tudjuk, az 
Özséb-házban működött 
egy napközi, amely olyan 
jót tett a cigány, meg a 
nem cigány gyerekeknek, 
hogy azt el sem lehet 
mondani. Jónéhány jó ta-
nuló került ki közülük. Ezt 
szeretnénk most vissza-
hozni. A másik cél: rend-
ben tartani a cigányok 
szomszédságában lévő 

Berki József

közterületeket. Konténe-
reket kellene kihelyezni, 
a környéket rendbe ten-
ni. Van még egy álmom: 
roma polgárőrség felállí-
tása. Sajnos elég sok a lo-
pás, ezt a saját bőrömön 
is érzem, hiszen vállalko-
zó vagyok. Akkor leszek 
igazán elégedett, ha ezek 
a célok megvalósulnak, és 
a pályázatok által gazda-
godik a községünk.  Meg, 
ha rengeteg növényt ül-
tetünk, és virágba borul 
Valkó. 

Lakatos László
A mostani indulásomnak 
van némi előzménye, úgy 
tizenhét éve bejutottam 
az országos roma önkor-
mányzatba, a fővárosi lis-
tán indultam. Leginkább 
a karitatív munkákban 
vettem részt. Az építő-
iparban vállalkozóként 
dolgozom, ehhez szám-
talan terület kapcsolódik. 
Ahogy szétnéztem a fa-
lumban - ahol már gyerek-
korom óta élek -, láttam, 
hogy lenne mit tenni, rá-
férne az önkéntes mun-

ka. Hogy csak kis dolgo-
kat említsek: összeszedni 

(folytatás a 12. oldalon)

VÁLASZTÁS



12 2024. május - júniusVALKÓI HÍRMONDÓ

VÁLASZTÁS

(a 11. oldal folytatása)
a szemetet, lenyírni a fü-
vet, hogy szebbé tegyük 
Valkót. Csapatban gon-
dolkodom. Akit tudunk, 
anyagilag is támogatunk. 
Szeretnénk visszahozni 
a régi napközit, annak 
a formának sok előnye 

volt, megakadályozta 
sok roma kisgyerek elkal-
lódását. Lenne feladat a 
településen éppen elég. 
Bízom abban, hogy beju-
tok a testületbe, és nagy 
elszántsággal kezdhetem 
a munkát.  

Berki Józsefné
Amennyire tudtam, ed-
dig is nyomon követtem 
a roma nemzetiségi ön-
kormányzat tevékeny-
ségét, és úgy éreztem, 
nekem is tenni kellene 
valamit ezért a közössé-
gért. Rendkívül sokat be-
szélgettem a férjemmel, 
akivel szinte mindenben 
megtaláltuk a közös ne-
vezőt, ugyanúgy látjuk a 
dolgokat: a  község ren-
dezettebbé tételét, a pol-
gárőrség jelentőségét, a 
segélyezést, az oktatást, 
vagy éppen a virágos fe-
lületek növelését. És el-
érkezett a nap, amikor 

eldöntöttem, hogy elin-
dulok a választáson. Kö-
zös az ügy, a férjemmel 
együtt erősebben képvi-
selhetjük a valkói romák 
érdekeit. 

Lakatos Tibor József
Tizenhat éve jöttünk Val-
kóra, nagyon megsze-
rettem a falut, összeha-
sonlíthatatlanul jobb az 
élet, mint a városban, 
nincs beszorulva az em-
ber. Megtapasztaltam 
ezt a családommal. Én új 
vagyok ezen a hivatalos 
területen, most indulok 
először az önkormányza-
ti választáson. Szeretnék 
segíteni, mert sokan van-
nak, akik mélyszegény-
ségben élnek, roppant 
nehéz a megélhetésük. 
ilyen esetben jól jönnek 
az élelmiszer- és ruhaado-
mányok. Mindenképpen 
fontos lenne változtatni: 
hogy a romák portáiról 
eltűnjenek a lomok, tisz-
tább, rendezettebb kör-
nyezetben éljenek. Tisz-

ták legyenek az udvarok, 
a kertek, a ház előtt le 
legyen nyírva a fű. Feltét-
lenül újra kellene indítani 
a roma és nem roma gye-
rekekkel működő napkö-
zis foglalkozásokat. Prog-
ramok szervezésében is 
szeretnék részt venni. 
Van elég változtatni való. 
Nem könnyű, de szép fel-
adat ez. 

Berki Zsolt
Úgy érzem, most jött el 
annak az ideje, hogy tevé-
kenyen bekapcsolódjak 
a közéletbe, mert tenni 
szeretnék a faluért, a ro-
mákért. Tehát elindulok 
a választáson. Ez az első 
próbálkozásom. Sok em-
berrel beszéltem, sokan 
biztattak, hogy próbáljam 
meg. Hát belevágok. Sze-
rintem van itt egy jó csa-
pat, az elképzeléseink ta-
lálkoznak. És bőven akad 
teendő is például az okta-
tás, a közrend, a tisztaság 
terén. Vállalkozó vagyok, 
az emberek között moz-

gok, ismerem a helyze-
tüket. Nem sajnálom az 
időt arra, hogy valamilyen 
módon jobbá tegyük a ro-
mák életét. 

Tisztelt Nyugdíjas Társak!
Ezúton hívlak Benneteket a valkói nyugdíjas 
klubba. Május 21-e után június 4-e a követke-
ző összejövetelünk napja. Nyáron, az iskolai 
szünet miatt mi is szünetelünk. Június 27-én 
országos nyugdíjas rendezvény lesz Kiskun-
majsán. Május végéig lehet rá jelentkezni a 
következő telefonszámon: 06-30-451-1734.

Vári Jánosné 
Valkói Hagyományőrző 

Nyugdíjas Klub vezetője
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